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-projekt- 

PROTOKÓŁ NR XXV/2020 
Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 18 grudnia 2020 
 

XXV Sesję Rady Gminy otworzyła o godz. 9.00 Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta 

Regulska 

Zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 02.03.2020 o szczególnych rozwiązaniach, związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz 

wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw / Dz.U z 2020 r.poz 374 ze 

zm./ - posiedzenie odbyło się za pomocą wideokonferencji a głosowanie przeprowadzono zdalnie za 

pomocą portalu e-sesja. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Jarosław Zawisza 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXV sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum, jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. Odczytała klauzulę RODO. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Państwa, zgodnie z paragrafem 31 

Statutu Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 
 

Przyjęto porządek obrad i wyglądał on następująco: 

 

1.  Otwarcie XXV Sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy. 

4.Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2020 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie nie wygasania wydatków zamieszczonych w budżecie gminy na 2020 rok. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

10.Podjęcie uchwały sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

11.świadczenie w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat współdziałania Gminy 

Kobierzyce z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu przy 

realizacji Programu „Czyste Powietrze”. 
12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/481/2020 z dnia 20 listopada 2020 r. w sprawie 

Programu „Kobierzycka Karta Dużej Rodziny” na lata 2021-2026. 
13.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/345/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 30 września 

2016r. w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Kobierzyce rodzinie 

narodowości polskiej - repatriantów z Kazachstanu. 
14.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/456/2020 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 23 

października 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej i finansowej dla Powiatu Wrocławskiego. 
15.Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej w miejscowości Cieszyce do kategorii dróg 

gminnych publicznych oraz ustalenia jej przebiegu. 
16.Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Kobierzyce. 

17.Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. (na mpzp wsi 

Damianowice) 
18.Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. (na mpzp wsi Kuklice) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce na rok 

2021. 
20.Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Kobierzyce na rok 2021. 

21.Przyjęcie planu pracy Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na rok 2021. 

22.Przyjęcie planu pracy Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska na 

rok 2021. 
23.Przyjęcie planu pracy Komisji Użyteczności Publicznej na rok 2021. 

24.Przyjęcie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  na rok 2021. 

25. Interpelacje radnych. 

26.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

27. Zapytania radnych i sołtysów. 

28.Wnioski i sprawy różne. 

29.Komunikaty Przewodniczącej. 

30.Zakończenie obrad.                                                                 
 

 

3. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Gminy. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łuko-

wicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, 

Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska odczytała informację o działaniach międzyse-

syjnych /załącznik nr 1/ 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik nr 2/ 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2020 rok. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 
Uchwała nr XXV/489/2020 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2020 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu negatywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. Komisja zwraca uwagę, że już na kolejnej Komisji Budżetowej jest informowana przez pracowników 

gminy, że wciąż nie są przygotowane i brak jest koncepcji rozstrzygnięcia sposobu rozwiązania problemów 

drogowych w naszej gminie a mimo to dzielone są  bardzo duże pieniądze na to gdzie robić jakieś drogi, a 

gdzie ich nie robić. Jest to robione zgodnie z oświadczeniem pracowników gminy, bez pełnej wiedzy jak rze-

czywiście i które drogi powinny być zrobione. W związku z tym, komisja po raz pierwszy, ale konsekwentnie 

już w tej chwili nie przyjmuje planów długoterminowych, które zawierają wydatki nie mające pokrycia w 

wiedzy jak powinny być planowane wydatki na inwestycje drogowe. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Jestem  zdziwiona tym, co mówi pan przewodniczący bo do tej 

pory nie słyszałam takiego głosu. W moim odczuciu jest to  podważanie kompetencji pracowników odpowie-

dzialnych i chyba kompetentnych w tej materii. Bo jeśli tak, to chyba powinniśmy powołać speckomisję do 

dróg, która się tym zajmie, przejedzie gminę wzdłuż i wszerz i stwierdzi, że  północ naszej gminy jest zakor-

kowana, południe jest drogowo niedoinwestowane. Ja chciałam zapytać pana przewodniczącego komisji czy 

był pan w Bąkach, w Owsiance, w Tyńcu nad Ślęzą, w Cieszycach - gdzie nie ma chodników. Ja rozumiem 

potrzebę budowy dróg osiedlowych w Bielanach Wrocławskich, rozumiem budowę dróg w Wysokiej, ale 

szanowni państwo, nasza gmina to nie jest tylko północ. W pewnym momencie 30 lat temu jak powstawało 

centrum bielańskie to cała gmina łącznie z północą wydała ogromne pieniądze na to, żeby w tamtym terenie, 

w tamtym rejonie powstał GPZ, który potem bezgotówkowo przekazaliśmy Energetyce. I dzięki temu, że cała 

gmina była zgodna i radni byli zgodni jest to co mamy w tej chwili. Możemy się cieszyć , że z tamtego terenu 

mamy gros podatków, ale takie podejście jest w moim odczuciu co najmniej dziwne. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Zachęcam Panią do zapoznania się z treścią ostatnich dwóch Komisji 

Budżetowych .To co powiedziałem jest  to oświadczenie pracownika gminy odpowiedzialnego za referat dróg, 
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który jasno sformułował, że nie ma opracowanej koncepcji rozwiązania problemów drogowych w naszej gmi-

nie. Pani tu zwróciła uwagę na drogi, które zostały rozkopane w związku z tym, że była kładziona kanalizacja. 

Informacje o takich drogach Komisja Budżetowa miała i wszystkie te drogi są przewidziane w budżecie i 

wszystkie te drogi  zostały zatwierdzone przez Komisję Budżetową do realizacji. Natomiast w WPF-ie są 

przewidziane wydatki długoletnie, długoterminowe, bardzo wysokie.  Żeby podjąć decyzję o takich wydatkach 

trzeba mieć pełną świadomość jak i gdzie one powinny być poniesione.  Jeżeli  pracownik odpowiedzialny za 

drogi w gminie oświadcza, że koncepcji rozwiązania problemów drogowych w naszej gminie nie ma jeszcze, 

tylko że taka koncepcja jest opracowywana i że wkrótce będzie,  to w takim razie Komisja Budżetowa oświad-

czyła, że oczekuje na opracowanie tej koncepcji i wtedy będzie można świadomie dzielić bardzo wielkie wy-

datki w naszej gminie.   
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Rozumiem to co pan mówi, natomiast po kanalizacji firma, która 

robi te roboty ma przywrócić stan dróg do takiego stanu jaki zastała. Ja mówię nie o drogach tylko o poboczach, 

o chodnikach. 
Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas: Panie Przewodniczący – ja nie 

poświadczyłem, że  nie ma koncepcji budowy dróg. Ja poświadczyłem, że nie ma koncepcji skończonej bu-

dowy dróg jeśli chodzi o Bielany Wrocławskie. Bo ta koncepcja, o której rozmawialiśmy, dotyczyła na 

początku tylko Bielan Wrocławskich. Oczywiście na tej Komisji wszyscy razem doszliśmy do wniosku, że nie 

tylko Bielany Wrocławskie wymagają takiej koncepcji, ale też cała gmina. W związku z tym jest teraz 
przygotowywane opracowanie na całą gminę i wyciągnięcie wszystkich problemów całej gminy jeśli chodzi 

o komunikację. Natomiast jeśli chodzi o WPF – te inwestycje nie znalazły się w WPF teraz, to są inwestycje 

które już są i były wcześniej przez państwo głosowane. To państwo ustaliliście  ten harmonogram,  jeżeli 

chodzi o WPF i drogi, które tam są ujęte w WPFie. Więc niech pan teraz nagle nie mówi, że drogi, które się 

tam pojawiły to pojawiły się nagle, że ktoś bez żadnej wiedzy umieszcza w WPFie drogi i że pan teraz o tym 

nie wie. To jest niesprawiedliwe z tego względu, że ja tu pracuje od 2007 roku, zastałem drogi naprawdę w 

złym stanie technicznym jeżeli chodzi o gminę i uważam że te drogi teraz – na te pieniądze, które mi państwo 

na drogi przeznaczacie – całkiem dobrze wyglądają. /…/ 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Tak jak pan sam stwierdził, pana wystąpienie było emocjonalne i w tych 

emocjach już na samym początku wprowadził pan radnych i wszystkich uczestników sesji w błąd bo powie-

dział pan, że to było spotkanie dotyczące Bielan Wrocławskich. Nieprawda. Wszyscy radni na tym spotkaniu 

zwracali uwagę, że chodzi o rozwiązanie dotyczące dróg w naszej gminie, że bardzo wielki problem dotyczy 

nie tylko Bielan, ale też Wysokiej gdzie wyjazd z Wysokiej to jest kilkadziesiąt minut, że tak naprawdę spo-

dziewamy się, że drogi, które trzeba będzie wybudować może wcale nie w samych Bielanach, ale może w 

Ślęzie, w Wysokiej, po to żeby właśnie ruch z Bielan skierować poza tą miejscowość. Pan Wójt zwracał uwagę 

na te drogi – w Bąkach chociażby, Pan Wójt zwracał uwagę na duży problem komunikacyjny np. w rejonie 

LG i radni tą informację przyjęli i oczekują rozwiązania problemu komunikacyjnego – nie w Bielanach ale w 

całej naszej gminie. Pan Kierownik Rafał Krasicki zwrócił też uwagę, że należy również zwrócić uwagę na 

transport kolejowy więc jest to problem dotyczący całej naszej gminy. Cieszę się, że w styczniu taka koncepcja 

powstanie, wtedy radni z komisji będą mieli pełne podstawy, żeby kolejne WPFy zatwierdzać i mamy nadzieję, 

że tak w końcu będzie. 
Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas : Ja nie powiedziałem nic in-

nego tylko to, że ja wymyśliłem i wspólnie z wójtem ustaliliśmy, że chcielibyśmy rozwiązać najpierw 
problem w Bielanach Wrocławskich i taką koncepcję przygotowywaliśmy. Przygotowaliśmy koncepcję nie-

dotyczącą Bielan Wrocławskich. I na tej komisji wszyscy razem rozmawialiśmy na temat , że jednak nie 
dotyczy to tylko Bielan Wrocławskich ale dotyczy też innych miejscowości. Chodzi o to, że zaczęliśmy od 

Bielan Wrocławskich bo tam zauważyliśmy problemy komunikacyjne  w związku z blokowaniem się nie-

których ulic i oczywiście budowa transportu kolejowego pomoże nam, ale pamiętajmy, że będą też z tego 
powodu problemy – na rogatkach na ulicy Kolejowej , jeśli pociąg będzie przejeżdżał, rogatki zamykają się 

kilka minut wcześniej i kilka minut póżniej się otwierają, to będzie to powodowało całkowite zablokowanie 

ulicy Kolejowej, Wrocławskiej i po kolei wszystkich dróg. O tym też musimy rozmawiać. Cieszymy się z 

każdego rozwiązania komunikacyjnego ale te rozwiązania muszą być zbieżne. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Proponuję raz zacząć od południa,  a nie od północy. Albo zacząć 

od środka. Zakończmy tą dyskusję. 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

PRZECIW (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, 
Jarosław Zawisza 

 
Uchwała nr XXV/490/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nie wygasania wydatków zamieszczonych w budżecie gminy na 2020 rok. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

 
Uchwała nr XXV/491/2020 w sprawie nie wygasania wydatków zamieszczonych w budżecie gminy na 

2020 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska – proszę o przedstawienie opinii RIO. 
Skarbnik Gminy Maria Prodeus: RIO zatwierdziła bez uwag. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Uży-

teczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała pro-

jekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnic-

twa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rewi-

zyjnej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Anna Trojanowska-Zochniak: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zao-

piniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

Uchwała nr XXV/492/2020 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

10. Podjęcie uchwały sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. Poprawiony załącznik do WPF został poprawiony 

i wczoraj wysłany do państwa. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska – proszę o przedstawienie opinii RIO. 
Skarbnik Gminy Maria Prodeus: RIO zatwierdziła bez uwag. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu negatywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Uży-

teczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała pro-

jekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnic-

twa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rewi-

zyjnej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Anna Trojanowska-Zochniak: Komisja na swym posiedzeniu negatywnie zao-

piniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ponieważ w projekcie uchwały a dokład-

niej –w załączniku były błędy, o których mówiła pani Skarbnik, dołączyła te poprawki wczoraj, dlatego pro-

szę aby poprawki, które zostały uwzględnione przegłosowali wszyscy radni. 
Głosowano w sprawie: 
poprawiony załącznik do uchwały - wykaz do WPF-u.  



7 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stad-

nik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Robert Sala 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego : Komisja  negatywnie zaopiniowała pro-

jekt tej uchwały – dodam do tego, co wcześniej już powiedziałem odnośnie WPF - u. Komisja nadal stoi na 

stanowisku, że jeżeli nie ma planów dotyczących bardzo  ważnych i kosztownych inwestycji drogowych, to 

trudno jest podejmować uchwały odnośnie WPF-u. Doszły jeszcze dwie bardzo poważne uwagi – budżet i 

WPF, który był przekazany Komisji Budżetowej i innym radnym, komisjom zawierał bardzo poważne błędy. 

Te błędy wykazaliśmy dopiero na Komisji Budżetowej. Będąc na Komisji Skarg nie mieliśmy jeszcze świ-

adomości, że ten budżet zawiera błędy. Dokumenty, które spływały do Komisji Budżetowej jak i do 

pozostałych radnych były składane w różnych terminach, część dotarła do nas w ubiegły czwartek, część 

dotarła dopiero w środę  tuż przed Komisją, a część tak jak np. opinie RIO dotarły do nas dopiero wczoraj, już 

po zaopiniowaniu budżetu i WPF-u. Radni z Komisji Budżetowej czuli, że tak naprawdę powinni wypowie-

dzieć się negatywnie również na temat budżetu skoro taki jest bałagan w tym procedowaniu, ale czuliśmy się 

na tyle odpowiedzialni, że zanegowanie budżetu mogłoby opóźnić realizację wielu bieżących inwestycji. /…/ 
Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Błędem jest powiedzenie, że dostaliście państwo opinię  RIO. Ja jakby 

udostępniłam opinię pana wójta, drugi egzemplarz powinien wpłynąć do Biura Rady i to Biuro Rady proce-

dowało zawsze z opinią i przekazywało ją do radnych. Nie miałam takiej wiedzy, że taka opinia do Biura Rady 

i do Pani Przewodniczącej nie wpłynęła. Stąd podzieliłam się wtedy tak póżno, iż wtedy się dowiedziałam, że 

poczta nie dostarczyła takiej opinii dla Pani Przewodniczącej. Jeżeli chodzi o uzupełnienie dotyczące zmian 

do WPF, dotyczyło to roku 2020 tak naprawdę. Do WPF-u na 2021 rok żadnych zmian państwu nie prze-

dkładałam. Te wielkie błędy, o których pan mówi były na tyle niewielkimi pomyłkami, że nawet Regionalna 

Izba Obrachunkowa nie uznała za stosowne opisać ich. /…/ 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Odnośnie opinii RIO – pani Skarbnik po-

wiedziała, że do Biura Rady powinna trafić i do Przewodniczącej. Oczywiście taka opinia trafi ale dopiero 

wtedy, kiedy będzie przyjęta uchwała budżetowa i WPF, zostanie dostarczone do RIO i dopiero wtedy przy-

chodzi opinia o budżecie ale już o uchwale podjętej. Taka jest procedura. Jeżeli chodzi o te nieistotne rzeczy 

w WPF-ie, rzeczywiście nie zgadzały się limit zobowiązań z limitem wydatków i też RIO sprawdza to do-

piero w momencie otrzymania uchwały a nie w momencie opinii o prowizorium. To tak na marginesie. 
Przewodnicząca Komisji Anna Trojanowska-Zochniak: Czuję się w obowiązku uzasadnić negatywną 

opinię 3 członków Komisji Rewizyjnej. Tak jak mówił pan radny Zawisza, brak jest konkretnej, opracowa-

nej koncepcji rozwoju gminy i w tym koncepcji planu komunikacji i inwestycji. Członkowie Komisji odno-

szą wrażenie, że uwaga skupiona jest bardziej na podziale pieniędzy w danym roku niż na opracowaniu i  

konsekwentnym realizowaniu długofalowej strategii rozwoju gminy tam, gdzie jest to szczególnie konieczne 

i oczekiwane. Opiniując negatywnie plan WPF członkowie Komisji chcieli dać znak , że już czas na kon-

kretne przedsięwzięcia związane przede wszystkim z usprawnieniem komunikacji w gminie. Ponadto w opi-

nii członków Komisji przekazywane Radzie dokumenty finansowe związane z WPF-em, są niekompletne 

bądź dostarczone z opóźnieniem na tyle dużym, że nie ma możliwości należytego zapoznania się z nimi a 

niejednokrotnie zawierają błędy. 
Dyskusja /…/ 
Radny Radosław Jankiewicz: Nie róbmy wycieczek osobistych. Chodzi o uporządkowanie pewnych pro-

cesów. 
Radny Adrian Łukowicz odniósł się do negatywnego zaopiniowania WPF-u obrazując sytuację na przykła-

dzie ulicy Radosnej w Wysokiej. Najpierw należy zaplanować dokładnie co będzie wykonywane. Chcę pro-

sić państwa o merytoryczne podejście bez osobistych dygresji. 
Radny Adam Raś: WPF jest to kolejka inwestycji, które czekają na wykonanie. Po kolei wykonujemy. 

Każda ingerencja w WPF to jest zmiana tej kolejki. Koledzy z Bielan i z Wysokiej ostatnio przekonywali , 

że im się należy trochę więcej, bo ich jest więcej. Ja reprezentuje 8 miejscowości. Gmina jest jedna i budżet 

musimy tak dzielić, żeby wszystkich zadowolić. /…/ 
Radny Henryk Łoposzko: Problem dróg jak świat światem był, jest i będzie -  tym bardziej przy takim roz-

woju gminy. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ja też byłem radnym i nieraz dostawałem materiały nawet  

dokładnie w dniu komisji. Nigdy – nawet jako radny opozycyjny -  nie podnosiłem argumentu, że nie zdąży-

łem się zapoznać. W tej gminie dużo się dzieje. Słyszeliście państwo sprawozdanie i ten ogrom zadań jakie 

realizujemy i będziemy realizowali. Zaplanować WPF na 10 lat naprzód, bo tak państwo chcieliście, to 

chyba tylko ktoś kto nie ma rozeznania o zmianach, które będą występowały. Ten WPF będzie się zmieniał. 

/…/ Przedstawiłem państwu rozwiązania budżetowe , które dotyczą całej gminy. Powtarzam – dopóki jestem 

Wójtem, będę Wójtem całej gminy. Dla mnie ważny jest mieszkaniec Wysokiej tak samo jak mieszkaniec 

Bąków. Tam są tacy sami ludzie. Nie traktujmy wszystkiego przez pryzmat, że tu jest dużo ludzi a tam mało. 

Dla mnie wszyscy są równi. 
Dyskusja /…/ 
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce..  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

PRZECIW (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Ja-

rosław Zawisza 

 

Uchwała nr XXV/493/2020 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

11. Oświadczenie w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat współdziałania 

Gminy Kobierzyce z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu 

przy realizacji Programu „Czyste Powietrze”. 
 

Kierownik Referatu Inwestycji Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki omówił projekt oświadcze-

nia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. Bu-

dżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt oświ-

adczenia. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Uży-

teczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała pro-

jekt oświadczenia. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnic-

twa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

oświadczenia. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt oświadczenia. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu oświadczenia? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do przyjęcia oświadczenia. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem oświadczenia w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Oświadczenie  nr XXV/1/2020 w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat 

współdziałania Gminy Kobierzyce z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej we Wrocławiu przy realizacji Programu „Czyste Powietrze”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że oświadczenie zostało przy-

jęte. 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/481/2020 z dnia 20 listopada 2020 r. w sprawie 

Programu „Kobierzycka Karta Dużej Rodziny” na lata 2021-2026. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Uży-

teczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała pro-

jekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 
Uchwała nr XXV/494/2020 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/481/2020 z dnia 20 listopada 2020 r. 

w sprawie Programu „Kobierzycka Karta Dużej Rodziny” na lata 2021-2026. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/345/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 30 wrze-

śnia 2016r. w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Kobierzyce rodzinie naro-

dowości polskiej - repatriantów z Kazachstanu. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Uży-

teczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała pro-

jekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Wiesław Muraczewski 

Uchwała nr XXV/495/2020 w sprawie zmiany uchwały nr XIX/345/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 września 2016r. w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Kobierzyce 

rodzinie narodowości polskiej - repatriantów z Kazachstanu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/456/2020 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 23 paź-

dziernika 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej i finansowej dla Powiatu Wrocławskiego. 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. Bu-

dżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXV/496/2020 w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/456/2020 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 23 października 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej i finansowej dla Powiatu Wro-

cławskiego. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej w miejscowości Cieszyce do kategorii dróg 

gminnych publicznych oraz ustalenia jej przebiegu. 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnic-

twa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

Uchwała nr XXV/497/2020 w sprawie zaliczenia drogi położonej w miejscowości Cieszyce do kategorii 

dróg gminnych publicznych oraz ustalenia jej przebiegu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Kobierzyce. 
 

Kierownik Referatu Inwestycji Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnic-

twa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Uży-

teczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała pro-

jekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXV/498/2020 w sprawie wyznaczenia aglomeracji Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. (na mpzp wsi 

Damianowice) 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnic-

twa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 
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przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak 

BRAK GŁOSU (1)Jarosław Zawisza 

 

Uchwała nr XXV/499/2020 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. (na mpzp wsi Kuklice) 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnic-

twa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

Uchwała nr XXV/500/2020 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce na rok 

2021. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Trojanowska-Zochniak omówiła plan pracy Komisji Rewi-

zyjnej. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

Uchwała nr XXV/501/2020 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobie-

rzyce na rok 2021 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

20. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Kobierzyce na rok 2021. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska omówiła plan pracy Rady Gminy na 2021 

rok. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. Bu-

dżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie planu pracy. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt planu 

pracy Rady Gminy na rok 2021. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Uży-

teczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie planu pracy. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała pro-

jekt planu pracy Rady Gminy na rok 2021 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnic-

twa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie planu 

pracy. 
 Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopinio-

wała projekt planu pracy Rady Gminy na rok 2021. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie planu pracy. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

planu pracy Rady Gminy na rok 2021. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rewi-

zyjnej o przedstawienie opinii w sprawie planu pracy. 
Przewodnicząca Komisji Anna Trojanowska-Zochniak: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zao-

piniowała projekt planu pracy Rady Gminy na rok 2021. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu planu pracy? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu planu pracy. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem planu pracy w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
Pzrewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska- stwierdam że plan pracy Rady Gminy na 2021 

rok został przyjęty. 

 

 

21. Przyjęcie planu pracy Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na rok 2021. 

Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt planu pracy Komisji  na rok 2021. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu planu pracy? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu planu pracy. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem planu pracy w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 



14 

 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że plan pracy Komisji ds. Bu-

dżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2021 rok został przyjęty. 

 
22. Przyjęcie planu pracy Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska na 

rok 2021. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i 

Ochrony Środowiska na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt planu pracy Komisji  na rok 

2021. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu planu pracy? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu planu pracy. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem planu pracy w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że plan pracy Komisji Rol-

nictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska na 2021 rok został przyjęty. 

 

23. Przyjęcie planu pracy Komisji Użyteczności Publicznej na rok 2021. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik : Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozy-

tywnie zaopiniowała projekt planu pracy Komisji  na rok 2021. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu planu pracy? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu planu pracy. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem planu pracy w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że plan pracy Komisji 

Użyteczności Publicznej  na 2021 rok został przyjęty. 

 

24. Przyjęcie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2021. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed : Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na swym posiedzeniu po-

zytywnie zaopiniowała projekt planu pracy Komisji  na rok 2021. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu planu pracy? 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu planu pracy. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem planu pracy w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że plan pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji na 2021 rok został przyjęty. 

 

25. Interpelacje radnych. 

Brak. 

 

26. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Brak. 

 

27. Zapytania radnych i sołtysów. 
Poruszono następujące tematy: 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: 
1. Kończąca się kadencja dyrektor Kobierzyckiego Ośrodka Kultury – sugestia, że powinien zostać rozpi-

sany konkurs. 

2. Ponowny monit o powrót chóru Diament do siedziby KOK-u. 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Ryszard Pacholik. 

Radny Adrian Łukowicz: 

1. Doświetlenie przejścia z torów wyścigów konnych przez ulicę Radosną. 

2. System NaprawmyTo nie działa. Jak działa mechanizm reagowania na to, co zgłaszamy? 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Piotr Ligas. 

Radny Wiesław  Szwed: 

1.Przebudowa skrzyżowania z drogą krajową nr 8 chodzi o wyjazd z Kobierzyc, Pełczyce, Kuklice   

Odpowiedzi udzielił Kierownik Piotr Ligas. 

Radny Radosław Jankiewicz: 

1. Podziękowanie za realizację kładki. 

2. Doświetlenie przejścia z torów wyścigów konnych przez ulicę Radosną. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Ryszard Pacholik oraz  Kierownik Piotr Ligas. 

 

28. Wnioski i sprawy różne. 

Radna Anna Trojanowska-Zochniak zgłosiła swoją rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącej Ko-

misji Rewizyjnej. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: 
1.Nieświecąca lampa w Wierzbicach ul. Lipowa. 
2. Środki pirotechniczne – czy jest możliwość zakazu używania  środków pirotechnicznych ze względu na 

dobro zwierząt? 
3. Podziękowania dla firmy Silezjan za patrolowanie ulic  w Kobierzycach. 

4.Wykonywanie wizyt domowych w ramach NZOZ Twój Lekarz przez firmę zewnętrzną – czy jest to 

zgodne z prawem, prośba o sprawdzenie jeszcze raz. 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Ryszard Pacholik. 

Radny Jarosław Zawisza zgłosił swoją rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji ds. Bu-

dżetu i Rozwoju Gospodarczego. Poinformował również o złożonej przez radnego Radosława Jankiewicza 

rezygnacji z funkcji zastępcy Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 
Radny Czesław Stadnik: 
Podziękowanie za remont   ul. Porzeczkowej. 

Radny Wiesław Muraczewski: 

1.Podziękowania za zrealizowanie kładki nad autostradą oraz za budowę świetlicy. 

2. Doświetlenie przejścia dla pieszych na ul. Przystankowej. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Ryszard Pacholik. 

Radny Henryk Łoposzko: 

1.Podziękowania za budowę remizy, zakup nowego wozu strażackiego. 

2. Podziękowania dla ekipy porządkowej za posprzątanie po akcji wielkogabarytowej. 
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3. Życzenia na Święta Bożego Narodzenia  oraz na Nowy Rok dla mieszkańców, dla Rady Gminy i dla 

władz Gminy. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik:  

Informacja o zamiarze podpisania oświadczenia w sprawie Funduszu Inicjatyw Lokalnych. 
Radny Adrian Łukowicz: 

Podziękowania dla Przewodniczącej Rady Gminy Elżbiety Regulskiej, dla Anny Trojanowskiej -Zochniak, 

dla Jarosława Zawiszy, dla Radosława Jankiewicza – za ich pracę, w związku ze złożonymi rezygnacjami z 

pełnionych funkcji. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: 

Podziękowania za dotychczasową pracę dla radnych, którzy złożyli rezygnację z pełnionych funkcji. 

 

29. Komunikaty Przewodniczącej. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Szanowni Państwo , jest to ostatnia sesja w 

tym roku , jako że jest to też moja ostatnia sesja w tej kadencji jako osoby pełniącej funkcję przewodniczącej, 

chciałam powiedzieć kilka słów. Mandat radnego sprawuję od 10 lat. W tym czasie 4 lata byłam 

przewodniczącą komisji rewizyjnej. 6 lat  pełniłam  funkcję Przewodniczącej Rady Gminy.Zarówno mandat 

radnego jak i funkcję przewodniczącej pełniłam z wielkim zaangażowaniem , profesjonalnie,  do każdego 

tematu podchodząc bardzo merytorycznie. Wszystkie działania sprawiały mi ogromną satysfakcję przede 

wszystkim dlatego że robiłam to na rzecz mieszkańców wspólnoty samorządowej. To wszystko przekładało 

się na ilość oddanych na mnie głosów. W każdej kadencji ilość tych głosów zwiększała się. W obecnej kadencji 

uzyskałam wynik 79,79 % , był to najwyższy procentowy wynik w całej gminie. Może niektórzy z Państwa 

zastanawiacie się dlaczego złożyłam rezygnację. Otóż dlatego że moje merytoryczne podejście do tematu było 

źle postrzegane przez zarządzających  / chciałam zaznaczyć oczywiście  nie wszystkich/. Nie chcę aby moja 

osoba była kością niezgody, moje podejście do każdego tematu zawsze było bardzo merytoryczne. 
Za okres tej współpracy pragnę  szczególnie podziękować  : 
1. Radnym którzy mnie wspierali, a tym którzy byli mniej życzliwi jako osoba wierząca wybaczam. 

2. Magdalenie Marszałek Wojciechowskiej, z którą pracowałam bezpośrednio szczególnie dziękuję za jej 

rzetelność , sumienność , obowiązkowość i lojalność.  Zasługuje na szczególne uznanie.   

3. Kamili Izraelskiej z jej strony zawsze mogłam liczyć na wsparcie i pomoc. W biurze stworzyły ciepłą i 

serdeczną atmosferę. Dziewczyny bardzo gorąco  wam dziękuję. 

4.Kierownikom referatów , wszystkim pracownikom , panom kierowcom, kierownikowi brygady i całej  

brygadzie remontowej. 

5. Dyrektorom jednostek organizacyjnych KOK , KOSiR GOPS , i pracownikom tych jednostek. 

6. Dyrektorom szkół , przedszkoli , żłobka, nauczycielom i pracownikom administracyjnym. 

7.Dziękuję uczniom wszystkich szkół za to chętnie korzystali z organizowanych przez mnie lekcji 

samorządowych, które cieszyły się dużym zainteresowaniem i  gdzie mieli możliwość pogłębić swoją 

wiedzę na temat funkcjonowania samorządów. 

8. Sołtysom , Radom Sołeckim. 

9. Stowarzyszeniu Lider A4. 

10. Organizacją pozarządowym./ Związkowi Emerytów i Rencistów, Związkowi Sybiraków i Kombatantów, 

Stowarzyszeniu Sonich 

11. Ochotniczym Strażom Pożarnym z Kobierzyc, Pustkowa Wilczkowskiego i Żurawskiego. 

12. Kołom Gospodyń Wiejskich. 

13. Klubom Sportowymi Związkom Sportowym. 

14. Gminnej drużynie piłki ręcznej i zarządowi KPR-u. 

15. Księżom z  Gminy Kobierzyce. 

16. Prezesowi  i pracownikom  Spółdzielni  Samopomoc Chłopska. 

17. Prezesowi i pracownikom Banku Spółdzielczego . 

18. Bardzo gorąco dziękuję wszystkim mieszkańcom Gminy Kobierzyce. 

19. Staroście Powiatu Wrocławskiego. 

20. Pani Edycie Ostrowskiej – pracownicy Powiatu . 

21. Burmistrzowi Kątów Wrocławskich i Radzie . 

22. Wójtowi Gminy Jordanów Sląski. 

23. Burmistrzowi Gminy Sobótka. 

24.  Zaprzyjaznionym Gminom Czeskie Kobierice,  Lencroitre  we Francji. 

 

Szanowni Państwo jeszcze raz wszystkim wymienionym bardzo gorąco dziękuję  za spotkania za współpracę 
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za to że spotykałam się  z życzliwością  , sympatią i za uśmiech na twarzy. Kłaniam się wszystkim pięknie. 

Przepraszam też tych wszystkich których w niezamierzony sposób uraziłam. 

Przez cały okres pełnienia funkcji przewodniczącej Rada podjęła: 

 A .1108  uchwał, każdą przeczytałam i podpisałam. 

 B. Wpłynęło 572 pisma zewnętrzne, które wymagały dekretacji i rozpatrzenia 

 C. 703 spotkania robocze i okolicznościowe  wzięłam udział w 676 spotkaniach 

 D. 138 dyżurów w ramach pełnionej funkcji, spotykałam się z mieszkańcami którzy przychodzili   po 

wsparcie w trudnych sprawach. W ramach kompetencji starałam się im pomóc. 

E. Spotkanie w TV ECHO na temat rola przewodniczącego rady 

Za wspieranie  różnego rodzaju działań  otrzymałam podziękowania: 

 

OSP Kobierzyce, OSP Pustków Wilczkowski, Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej Kobierzyce, 

Klubów sportowych: UKS Bielik, Polonia Bielany, KPR Kobierzyce , Polskiego Związku Podnoszenia 

Ciężarów , Związku Sybiraków i Kombatantów, Zespołu Szkolno-Przedszkolnego UNICEF Bielany 

Wrocławskie, Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. św. Andrzeja Apostoła w Bielanach Wrocławskich , 

Wspólnoty Mieszkaniowej „ Jedność”  i Wspólnoty Mieszkaniowej „ Razem” , od Sztabu organizacyjnego „ 

Światowych Dni Młodzieży w 2016 r., Fundacji „ Dzięki Tobie” z Poznania, w Plebiscycie Gazety 

Wrocławskie  otrzymałam Dyplom Najlepsza Radna  roku 2018 

 
Z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia życzę  wszystkim, aby te święta mimo trudnego czasu 

upłynęły państwu w miłej rodzinnej atmosferze,  a Nowy 2021 rok niech  przyniesie  wszystkim radość i 

pokój. Do zobaczenia w Nowym 2021 roku  i w nowym już wydaniu  jako radna, która zapewnia o dalszym 

zaangażowaniu i pracy na rzecz mieszkańców w ramach swoich kompetencji i możliwości. 

 

30. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam posiedzenie XXV Sesji Rady 

Gminy. 
 

Sesja zakończyła się – godz. 12:05 

Liczba załączników: 2. 

Nagranie sesji dostępne  na  www.ugk.pl/sesja-arch-rok-2020 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce - Elżbieta Regulska 

Przygotował(a): Magdalena Marszałek – Wojciechowska 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
 

 

 

 

 

 

 

 


